
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 19.09.2023 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 16.30 

Obecni na posiedzeniu: 

Jolanta Michałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Edward Pilarski – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Andrzej Janus – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Adam Pielka– członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Artur Dawydzik – Przewodniczący Rady Gminy  

Herbert Panchyrz – Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

nieobecni: 

Zbigniew Pęcherz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Alicja Ziaja - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie petycji o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej.  

2. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Jolanta Michałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

  

Ad. 1.  

Rozpatrzenie petycji o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej.  

Przewodnicząca Komisji przypomniała zgromadzonym treść petycji, a następnie oddała 

głos  Sekretarz Gminy, która poinformowała, że 6 września br. wpłynęła do Urzędu Gminy 

petycją o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej w celu włączenia prądu w najbliższej 

elektrowni w przypadku gdyby nastąpiła bezpodstawna przerwa w dostawie prądu. Petycja 

została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 11 września 2023 r. Wnioskodawca 

zwrócił się do Rady Gminy o bardzo pilne utworzenie Gminnej Straży Energetycznej.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Rada Gminy nie jest organem właściwym do rozpatrzenia, bo 

nie ma podstawy prawnej do działania w tym temacie. Przedmiotowa petycja powinna zostać 

przekazana do organu wykonawczego – Wójta Gminy, który przekaże wnioskodawcy 

wyjaśnienie na temat zasad korzystania z energii elektrycznej przez mieszkańców gminy. 

Komisja wnioskowała o poinformowanie wnioskodawcy o przekazaniu petycji Wójtowi 

Gminy.  

Członkowie Komisji, po przeprowadzeniu dyskusji i wysłuchaniu informacji Sekretarza Gminy 

wypowiedzieli się jednogłośnie (5-ciu radnych) w wyżej wymienionej sprawie.  

Członkowie Komisji postanowili przekazać je do podmiotu właściwego do rozpatrzenia, tj. do 

Wójta Gminy, z prośbą o informację zwrotną o sposobie rozpatrzenia petycji oraz 

poinformowanie wnioskodawcy o przekazaniu petycji. 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono. 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 17.00.  

 

Protokół zakończono i podpisano………………………………………………………………. 

Prot. K. Michałek 


